
 
  

      

MOTIE 

  
  

De raad van de gemeente Meierijstad in vergadering bijeen op 26 april 2018. 

 

  

Onderwerp: Glasvezel in alle kernen van Meierijstad 

 

 

De raad,   

 

Gehoord de beraadslaging,  

  

Constaterende dat; 

- niet alle kernen van Meierijstad zijn voorzien van glasvezel 

 

- in het buitengebied een mooie campagne is opgezet voor de aanleg van glasvezel 

 

Overwegende dat; 

 

- het aanleggen van glasvezel in alle kernen van Meierijstad bijdraagt aan de leefbaarheid 

 

- de overheid van haar inwoners verlangt dat ze zaken regelt en communiceert via internet 

 

- de keuzemogelijkheden worden vergroot voor de inwoners met de aanleg van glasvezel 

 

- snel en stabiel internet tegenwoordig van groot belang zijn voor de technologische 

vooruitgang van onze bedrijven en de wensen van moderne huishoudens. 

 

Verzoekt het college om; 

- In gesprek te gaan met glasvezelaanbieders om ook glasvezel in de niet op glasvezel 

aangesloten kernen in Meierijstad te kunnen realiseren voor 2020 

 

- Samen met die aanbieders een campagne op te starten voor de niet op glasvezel 

aangesloten kernen in Meierijstad met als doel om heel Meierijstad te voorzien van 

glasvezel. 

 

En gaat over tot de orde van de dag.   

  

Namens de fractie Lijst Blanco, 

Luc van den Tillaart 


